

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-04-03

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
VICE ORDFÖRANDE FOC	FREDRIK FRONES TILL §9 KORRIDOREN
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

§1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Viktor Rolf väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Simon Byström, Tor Aronsson, Gabriel Reimer och Vincent Rubensson är här för att fyllnadssöka.

Beslut: Adjungera in Simon Byström, Gabriel Reimer, Tor Aronsson och Vincent Rubensson med närvaro och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval

Simon är 19 år gammal går tm24 söker Spidera för att det är kul att sätta sig in mer i webbutveckling. Han tycker också det är kul att ha något att göra på sektionen kommande år. Hans favoritprogrammeringsspråk är C++. Han vill gärna fixa nyhetsflödet på fteksidan då det är lite klumpig, om man inte vill använda Facebook är ftek i nuläget inte jättesmidigt.

Vincent är 20 år gammal går f24 och har inte körkort och söker Spidera för att han gärna grejar med webbutveckling och att det finns utvecklingspotential på fteksidan och vill att den ska användas mer. Han har mest programmerat i Python och har inte ett direkt projekt som han vill ändra med hemsidan.

Gabriel är 19 år gammal går tm1, har körkort, och vill söka Spidera för att han tycker det är kul att programmera och vill uppdatera hemsidan. Han har tidigare jobbat med webbutveckling och är lite kunnig. Han kan inte peka ut ett favoritprogrammeringsspråk men gillar java även fast det "är ett helvete".

Tor är 20 år gammal, går f24, har körkort, och söker för att det fanns lediga poster och han tror det kan vara kul att programmera och kul att lära sig språket php. Han gillar python mest men har jobbat en del i C++. Han har ingen ide till förändring till hemsidan.

Beslut: Att välja in Simon Byström, Gabriel Reimer och Vincent Rubensson till Spidera.

Simon är 19 år gammal går tm24 och vill söka fanbärare för att det känns kul. Han såg att det inte var någon som sökt fanbärare och är inte anmäld till Cortegen, så det är kul att få gå i den ändå. Han äger ingen frack men han har en han kan låna. Han har burit fanor tidigare inom scouterna. Han har inte en Chalmersmössa men ser inget problem med att köpa en.

Beslut: Att välja in Simon Byström som fanbärare.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Alexander: Jag har varit sjuk i typ två veckor. KU i måndags och pratade om miljö och att kåren ska bli mer hållbar, har hänvisat miljöarbetsgruppen till dem. Om vi vill hyra ut våra lokaler till en annan sektion så ska vi inte ta hyra för det. Arbetskväll i tisdags och skrev propositionen för styrets struktur. Har bokat in ett möte med PA nästa vecka om hur PA-möten fungerar.

Marcus: Varit sjuk ett tag men är tillbaka nu så inte gjort så jättemycket sen sist.

Elin E: Möte med valb. Lo kommer ha reservationsformuläret för kommittéerna och det som inte är av incidentkaraktär skickas direkt till valb. Lo är styrets representant i valberedning och rekommenderar därför att Marcus får dem incidenterna istället. Va på SU i måndags. Ska ha möte med Tord nästa vecka då Lo borde varit med i utredning för ögonduschen.

Elin G: Trött, lite lost, haft nyckelluch så väntar nu bara på att de som inte va där ska vilja ha sina nycklar.

Elias: FIF vill sälja mat men har inte tillgång till Zettledosor så det är lite problem. Har pratat med FARM om kandidatmiddag. Nästa vecka är det institutionsråd för MC2 och ekonomiskt forum, har man något man vill ta upp kan man säga det till Elias.

§5.2 DP

Kom tillbaka till HR i förrgår och har ganska mycket att göra, i helgen kommer gäster från Luleå.

§5.3 F6

Det är mycket, aspgasquen gick bra, aspresa imorgon, det ska bli kul. I slutet på nästa vecka hålls interna intervjuer och planerar CM, vilket är väldigt mycket.

§5.4 FnollK

Phadderpubb gick bra, har gått SUS-utbildning och ska börja sätta ihop phaddergrupper.

§5.5 SNF

Jämlikhetsråd med F-institutionen. Det kommer i höst arrangeras en konferens för jämlikhet här i höst och om man är sugen på att vara med och fixa inför det kan man kontakta Nils. SNF ska samarbeta med Julie för att följa Chalmers styrdokument i kurser.

§5.6 Foc

Småsjuka efter HR. Nästa vecka börjar aspningen på riktigt, det blir kul.

§5.7 FARM

Är fullt i arbete med kandidatmiddag och annat roligt.

§6 Ny inspektor

Vår gamla inspektor har bytt tjänst och tyckte vi skulle byta inspektor. Vi har nått ut till Tunde Fulopp som är en uppskattad föreläsare. Hon tackade ja när vi frågade, så vi tycker vi kan välja in henne. Vi har dock inte fått svar från Thomas, den äldre inspektorn, om han vill gå av nu eller vara kvar sin mandatperiod, till LP1 2025. Vi vill också ta in sektionens åsikter så vi skickar ut i facebook och ser ifall någon har nån annan eller dylikt som kan tänka sig.

§7 SaFT

Vi har fått info från Umeå om SaFT i vår. Tågtider hem är lite oklara och det är väldigt lång resa vilket vi känner är mycket för en helg. Nils tycker att vi kan sikta på att ta flyg minst en av sträckorna då åka tåg kommer att gå ut över våra studier för att vi kommer missa både måndagen och fredagen i pluggtid. Tänk på om man vill åka med eller inte till nästa vecka.

§8 Proposition styretsstruktur

Propositionen är med i kallelsen och har inte ändrats så mycket sen sist. Det diskuteras huruvida mötet ska vara beslutsförligt, i nuläget står det att det är beslutsförligt. Det finns en splittring i om det ska vara det eller inte, om styret ändå kan häva beslutet. Att göra det beslutsförligt för att styrelsen ska lyssna på föreningar och kommittéer. Marcus lägger fram att styrelsen ska lyssna på alla på sektionen och om de inte gör det ska de misstroende förklaras.

Viktor tycker att det kanske inte behöver vara ett beslut utan att det röstas om på rådet och att det ska vara tydligt för styrelsen vad rådet tycker. Därav kan man ha en röstning men inte ha med det i reglemente och stadga vilket hade gjort det jobbigare och mer pappersarbete för samma sak. Nils tycker det är upp till rådet hur röstningar ska gå till.

Styrelsen ska jobba för sektionens bästa och det måste därav vara okej om det går emot vad kommittéer och föreningar tycker ifall det inte är sektionens bästa utan bara aktiva i sektionens bästa.

Ytterligare en fråga är vem från föreningar som ska gå på dessa möten och få lägga röst. Just nu står det att en ledamot ska vara med men vi kanske vill att det ska vara ordföranden som är med, vilken väljs internt i föreningar.

Nils tycker också att det kan ändras i utbildningsansvarig, att det är tillika vice ordförande i SNF. Tanken är att SNF ordförande nästa år är med i styret under ett övergångsår och efter det är det en utbildningsansvarig i styrelsen. Under nästa år kommer SNF vara med i rådet och styrelsen vilket kan bli skevt då den ger råd till sig själv. Vi ska fortsätta tänka på detta till nästa vecka

§9 Korridoren

Det har skickats ut i korridorschatten vad som gäller. Påminnelse om att absolut ingen alkohol i korridoren eller i rum, värt att påminna pateter och de som går på arr att man inte ska vara i korridoren.

§10 Workshop med kurator

Lo har pratat med en kurator, Ingegerd, som är specialiserad på alkohol och hon och en kollega håller gärna en utbildning/workshop för kommittéer om alkohol och drickande. Hon skulle kunna hålla detta veckan efter invalet och vi ser gärna att både nyinvalda och de som ska gå av är med på detta. Denna blir obligatorisk för alla. Det låter som att 21/5 är bäst och kommittéer ska kolla med övriga sittande hur det ser ut.

§11 Äskningar

Inga äskningar har kommit in.

§12 Övriga frågor

§12.1 Revisorer och FIF

Elias har pratat med revisorer om lite bokföringar och så Elias ska kolla mer till nästa vecka och så ser vi hur det går.

§12.2 Tid för ordförande på styrelsemöte

Ordförande kan själva komma överens om en tid som passar dem bra för att ha med sina aspar på styremöte.



§13 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:11!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign